
 

 

Høringsuttalelse Indre Fosen ungdomsråd 

 

Dette er et utklipp fra referatet til ungdomsrådet den 17.10.17 

 

SAK NR. 11 

Fritt skolevalg 

 

Vi har invitert Finn Yngvar Benestad, oppvekstsjef i Indre Fosen kommune, for å informere oss om 
denne saken. Vi diskuterer rundt temaet.  

 

- Oppvekstutvalget vedtok 31.8 å sende ut på høring kapittel 3-5 i forslag til lokal forskrift om 
skolekretsgrenser for Indre Fosen kommune. Oppvekstutvalget ønsker å få avklart hvilke regler som 
skal gjelde i Indre Fosen for dem som vil gå på en annen skole enn nærskolen. Det er spesielt viktig å 
få svar på om det skal være fritt skolevalg i den nye kommunen. 

- Representantene i rådet mener så langt at vi ikke burde ha et fritt skolevalg, men at elever 
kan bytte ved spesielle årsaker. Vi ønsker at nærskolene er attraktive, og blir brukt. Vi velger å ikke 
konkludere med noe enda, da vi mener dette er en sak vi bør ta med videre til elevrådene. Dette er 
en viktig sak der ungdom bør få uttalt seg. 

- Høringsfristen er den 27. Oktober. Oppvekstutvalget behandler saken i sitt møte 16. 
november. Deres innstilling går til fellesnemnda, som fatter vedtak 7. desember. 

- Alle representantene fra ungdomsrådet tar dette opp med elevrådet ved sin skole ved neste 
møte. 

 

Vedtak: Hanne sender et skriv om meningene rundt dette temaet. 

 

Det var i ettertid kun Testmann minne skole som fikk tatt opp dette i klassene på ungdomstrinnet.  

Svarene på Testmann viser at elevene har delte meninger om fritt skolevalg. Resultatet ble 50/50. 

Dette blir uttalelsen fra representantene som var tilstede på ungdomsrådsmøtet den 17.10.17: 

- Representantene i rådet mener så langt at vi ikke burde ha et fritt skolevalg, men at elever 
kan bytte ved spesielle årsaker. Vi ønsker at nærskolene er attraktive, og blir brukt.


